Open discussion on Internet fragmentation - Berlin - 17 February 2016
http://giga-net.org/profiles/blogs/open-discussion-on-internet-fragmentation-berlin-17-february-2016 
Is the Internet falling apart? And if so, why and what can we do about it? On February 17th, we will address these and similar questions in an open debate about Internet fragmentation. The discussion will be launched by a short conversation between William Drake (University of Zurich) and Stefan Heumann (Stiftung Neue Verantwortung), which critically summarizes a much-debated study on Internet fragmentation that William Drake recently conducted for the World Economic Forum (WEF), together with Vint Cerf (Google) and Wolfgang Kleinwächter (University of Aarhus). All guests and participants are invited to discuss the results and recommendations of this study and to question the interest of economic actors and governments in this hot topic. We invite everyone interested to join us for the debate and the following reception.
When:
Wednesday, 17 February 2016, 6.30 pm
Where: 
Wikimedia Germany
Tempelhofer Ufer 23/24 - 10963 Berlin
Room Mosaik
The event is organised by several civil society groups and academia, including GigaNet, Medienstadt Leipzig e.V., Berlin Social Science Center (WZB) and the German section of the Internet Governance Forum (IGF-D). It is supported by ICANN.
Participation is free but registration is required. RSVP via email to:
Lorena Jaume-Palasi: l.jaume-palasi@irights-lab.de
Julia Pohle: julia.pohle@wzb.eu




(German language invitation)
Zerfällt das Internet? Und wenn ja, warum und was können wir dagegen tun? Diese und ähnliche Fragen sollen am 17. Februar in einer offenen Diskussionsrunde debattiert werden. Zur Einstimmung in die Diskussion stellt Dr. William Drake (Universität Zürich), im Gespräch mit Dr. Stefan Heumann (Stiftung Neue Verantwortung), eine Studie zur „Internet-Fragmentierung“ vor, die er zusammen mit Vint Cerf (Google) und Wolfgang Kleinwächter (Universität Aarhus) für das Weltwirtschaftsforum (WEF) erarbeitet hat. Im anschließenden Gespräch mit allen Teilnehmern sollen nicht nur die Ergebnisse und Empfehlungen der Studie, sondern auch das Interesse von Wirtschaftsorganisationen und Regierungen an dem Thema der Internetfragmentierung kritisch hinterfragt werden. Zu dieser Diskussion und dem anschließenden Empfang sind alle Interessenten herzlich eingeladen.

Wann:
Mittwoch, 17. Februar 2016, 18.30 Uhr
Wo:
Wikimedia Deutschland – Gesellschaft zur Förderung Freien Wissens e. V.
Tempelhofer Ufer 23/24 - 10963 Berlin
Raum Mosaik
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Weitere Details zu der Veranstaltung und Links zu der Studie werden ab dem 1. Februar hier zu finden sein: http://giga-net.org/profiles/blogs/open-discussion-on-internet-fragmentation-berlin-17-february-2016

Die Veranstaltung wird von zivilgesellschaftlichen und akademischen Gruppen, u.a. GigaNet, Medienstadt Leipzig e.V., Wissenschaftszentrum Berlin und der deutschen Sektion des UN Internet Governance Forums organisiert. Sie wird vom ICANN Civil Society Department unterstützt.

Die Anmeldung ist kostenlos, jedoch aus organisatorischen Gründen notwendig. RSVP per Email an:
Lorena Jaume-Palasi: l.jaume-palasi@irights-lab.de
Julia Pohle:  julia.pohle@wzb.eu

